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Pan
Krzysztof Witkowski
Burmistrz Miasta Kola

ZAPYTANIE

Szanout ny P anie Burmistrzu,

prosze o nastgpuj4ce informacje:

1' Czy w latach 2O|B-2O23 w lokalach uLrytkowych stanowi4cych wlasnoSc

Gminy Miejskiej Kolo byly wa)oryzowane stawki najmu?

2. JeLeli stawki najmu nie byly waloryzowane to prosze przedstawic powody,

okolicznoSci takiej decyzji.

3. Czy w umowach byt/jest zawarty zapis o corocznej waloryzacji stawki najmu?
4. Proszg o udostgpnienie wykazu lokali uzytkowych stanowi4ce wlasnoSc Gminy
Miejskiej Kolo wraz z stawkami najrrru za J:n2 za poszczegolne lata tj. 2018,

2079,2020,2021,2022 i 2023 w tabeli wg wzoru poni2ej:

Lp Adres
lokalu

Stawka najmu na I rn2

2078 2019 2020 202L 2022 2023

RADNYffi*
Tomasz Soboletoski


